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Zapytanie 

w sprawie: montażu pinezek na wschodniej jezdni ul. Zachodniej przy ul. Bazarowej   

 

W związku z  interwencją mieszkańca zwracam się z pytaniem czy istnieje możliwość 
montażu spowalniających pinezek na wschodniej jezdni ul. Zachodniej przed przejściem dla 
pieszych na wysokości ul. Bazarowej? Wedle mieszkańca może to poprawić bezpieczeństwo 
pieszych i spowolni ruch samochodów, które czaszami wpadają na siebie z powodu zbyt 
szybkiej jazdy w momencie, gdy pieszy wchodzi na zebrę, a poprzedzający samochód 
mocniej zahamuje. Na zachodniej jezdni nie jest to konieczne, ponieważ jest tam wlot 
skrzyżowania i często tworzą się korki.  
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